
O nas - tekst łatwy do czytania i rozumienia (ETR)  

  

Szkoła Podstawowa nr 139 im. Wojska Polskiego w Łodzi 

  

Logo szkoły  

  



Informacje ogólne:  

Adres: ul. Giewont 28, 92-116 Łódź  

Telefon: 42 679-31-67 

E-mail: kontakt@sp139.elodz.edu.pl  

  

Cele i zadania:  

Szkoła realizuje cele określone w Ustawie o Systemie Oświaty oraz Statucie Szkoły. 

Zapewniając uczniom zdobycie wiedzy i umiejętności niezbędnych do uzyskania 

świadectwa ukończenia szkoły.  

  

Obowiązek szkolny:  

Dzieci od 7 do 18 roku życia mają obowiązek uczęszczania do szkoły. Dyrektor 

kontroluje spełnianie obowiązku szkolnego przez uczniów zamieszkałych w 

obwodzie szkoły.  

  

Organy Szkoły:  

Dyrektor szkoły  

Rada Pedagogiczna  

Samorząd Uczniowski  

Rada Rodziców  

  

Sprawy dotyczące uczniów:  

Zapisy do szkoły dokonuje rodzic lub opiekun prawny w sekretariacie szkoły.  

  

tel:42679-31-67


Sekretariat:  

Godziny pracy: od poniedziałku do piątku w godzinach: 8.00 -16.00. 

Przyjmuje podania, wnioski i pisma interesantów. 

Udziela szczegółowych informacji dotyczących sposobu załatwiania spraw.  

 

Nasza oferta:  

Wysoką jakość edukacji, opieki i wychowania, 

Opiekę świetlicy szkolnej od 6:45 do 17:00, 

Możliwość zjedzenia smacznego obiadu w szkole 

Opiekę pedagoga, pedagoga specjalnego i psychologa szkolnego, 

Opiekę pielęgniarki szkolnej, 

Atrakcyjną ofertę zajęć pozalekcyjnych, 

Zajęcia specjalistyczne, 

Stały dostęp rodziców do informacji o dziecku poprzez dziennik elektroniczny, 

Wyjazdy na wycieczki. 

Udział w różnorodnych programach między innymi, „Owoce w szkole” 

 

Zapraszamy do naszej szkoły na „górce”! 


